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Geachte heer, mevrouw , 
 
Op 12 juni 2014 heeft u vragen gesteld over zwerfafval op grond van artikel 37 van de 
Organisatieverordening van de gemeenteraad. Graag beantwoorden wij uw vragen als 
volgt. 
 
Vraag 1. De blikvangers langs de Wesselseweg en de Valkseweg zijn al geruime tijd 
verdwenen. Dit vanwege vandalisme. Maar het zwerfafval ligt er nog steeds. Werken 
blikvangers mee in het verminderen van zwerfafval? 

 
Antwoord: Blikvangers werken zeker mee in het verminderen van zwerfafval. Mocht het 
inwerpen van afval niet goed gaan, dan ligt het in ieder geval bij elkaar en kan het snel 
opgeruimd worden. De blikvangers aan de Wesselseweg en Valkseweg zijn inderdaad 
weggehaald. Dit na overleg met de provincie Gelderland, de wegbeheerder. 

 
Vraag 2. In andere gemeenten zie je sterkere blikvangers staan. Is dit voor Barneveld 
een alternatief? 
 
Antwoord: Dit is zeker een alternatief. In het najaar ontvangt u een voorstel hoe we met 
de vergoeding vanuit het afvalfonds extra projecten willen opzetten om zwerfafval te-
gen te gaan.  
 
Vraag 3. In de voorwaarden om statiegeld af te schaffen wordt niet gesproken over 
verminderen van zwerfafval. Vindt het college dit geen gemiste kans? 

 
Antwoord: Om het statiegeld af te schaffen moet aan bepaalde voorwaarden worden 
voldaan. Een van die voorwaarden is dat een bepaald percentage van al het kunststof-
verpakkingsafval gescheiden wordt ingezameld. Tijdens de raamovereenkomst ver-
pakkingen die vorig jaar opnieuw is ondertekend, is een bedrag van € 1,19 per inwoner 
beschikbaar gesteld voor extra maatregelen om zwerfafval te verminderen. Zoals bij 
vraag 2 wordt aangegeven wordt een plan van aanpak binnen de gestelde criteria 
voorbereid om met behulp van de vergoeding, zwerfafval tegen te gaan. 

 
Vraag 4. Is het college met de ChristenUnie van mening dat de statiegeldregeling niet 
afgeschaft maar eerder uitgebreid moet worden met kleine flesjes en blikjes en wil zij 
dit ook bij de VNG aandragen? 

 
Antwoord. Wij hebben al in 2012 op initiatief van de ChristenUnie een brief gestuurd 
naar de VNG en naar de Tweede kamer fracties om te bepleiten voor het behoud van 
de statiegeldregeling en zelfs uitbreiding van deze regeling. Zie bijgevoegde brief.  
 
Vraag 5. In de gemeente is in januari 2014 een project gestart over zwerfafval door de 
BOA’s en bureau Halt. Wat houdt dit project in? 



 

Blad 2  

 
Antwoord: Dit project was gericht op het voortgezet onderwijs. De insteek was handha-
ving. Gedurende een aantal weken is intensief gecontroleerd op de zogenaamde 
‘snoeproutes’, de routes die scholieren fietsen van huis naar school en v.v. 
 
Vraag 6. Draagt dit project bij in het verminderen van afval?  
 
Antwoord: De bedoeling is dat naast communicatie en voorlichting ook handhaving 
bijdraagt aan de bewustwording om zwerfafval te voorkomen.  
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